
Martínez diu que Jordi Cabezas
ha deixat el llistó molt alt. Foto:
J.P.
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La Jonquera

Política

SÒNIA MARTÍNEZ  ALCALDABLE PER CIU A LA JONQUERA

“Hem d'aprofitar el potencial de les entitats”
Es mostra confiada que la gent que ha cregut en Cabezas creurà en ella

Aposta per canviar la imatge del municipi

07/05/11 02:00 - LA JONQUERA - NÚRIA ASTORCH

Fa quatre anys que és regidora i a mig mandat va passar d'ocupar el càrrec de tercera tinenta

d'alcalde a primera per preparar el relleu de l'històric Jordi Cabezas.

Quines són les propostes de CiU per a la Jonquera?

Alguns dels projectes que formen part del nostre programa no són de quatre anys i  són

necessaris dos mandats per poder-los dur a terme. Un dels objectius és la millora de la imatge

de  la  Jonquera.  Les  entitats  socials,  culturals  i  esportives  fan  de  la  Jonquera  un  poble

excepcional i són una marca d'identitat. Hem d'aprofitar aquest potencial per canviar la imatge

de la població.

L'alcaldable d'ERC manté que el model econòmic de CiU està esgotat.

No hi estic gens d'acord. Va ser aquest model que l'any 1993 ens va fer sortir de la crisi de les

duanes. El futur outlet és, per exemple, un dels projectes que han de donar feina a més de

dues-centes persones els propers anys. Atraurà compradors de la Catalunya del Nord i de la

demarcació i també turistes que no vindran pels temes de drogues i prostitució. Els problemes

de seguretat i  convivència són causats per  diferents circumstàncies però no són fruit del

model econòmic de CiU.

Què representa encapçalar la candidatura de CiU i substituir Cabezas?

En Jordi  ha estat,  per  a mi,  un gran mestre.  Gràcies a les seves lliçons em veig capaç

d'assumir el repte de representar els veïns de la Jonquera. Ha estat un bon alcalde i deixa el

llistó molt alt.

El canvi de candidat tindrà efectes positius o negatius amb vista als resultats
electorals?

Espero que siguin positius. No veig per què la gent que ha confiat sempre en en Jordi no ho

hagi de fer en nosaltres. I crec que la gent jove s'ha de sentir molt còmoda amb la nostra llista

perquè som persones molt properes que apostem pel diàleg i la participació.

Darrera actualització ( Dissabte, 7 de maig del 2011 02:00 )
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